
Zápis z jednání komise pro životní prostředí a ekologii 
 
 
Datum: 15. 12. 2017, 15:00 
 
Účast: Mgr. Jiří Mach, Ing. Jiřina Michalová, Ing. Ján Pajtai, MUDr. Helena Vithová, Radek Vystyd 
 
Omluveni:  Hana Hečková 
 
Neomluveni: Zbyněk Havelka 
 
Koordinátor: Ing. Petr Walenka 
 
 
(komise usnášeníschopná – ano 5 členů ze 7) 
 
 
Program: 
 

1. Zahájení, představení programu jednání 
2. Informace o návštěvě ČOV v září 
3. Aktivity komise v roce 2018 
4. Různé 
5. Usnesení komise, závěr 

 
 
ad 1) Zahájení, představení programu jednání 
 
ad 2) Informace o návštěvě ČOV Příbram 
 
ad 4) Aktivity komise v roce 2018 

 
ad 4) Různé 
 
ad 5) Usnesení komise, závěr 
 
Komise doporučuje Radě města projednat a schválit rozmístění nádob na sběr použitých 
potravinářských olejů a tuků z domácností na území města. Za tímto účelem by měly být osloveny 
TS, které by měly identifikovat vhodná sběrná místa, nádoby pořídit a rozmístit a následně zajistit 
jejich správu. 
 
 
 
Závěr:  Příští jednání komise se uskuteční 12. ledna 2018 od 15:00. 
 
 
 
Datum:  22. 12. 2017 
Zapsal:  Mgr. Jiří Mach 


